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P r o t o k ó ł  Nr V/2024 

obrad V sesji Rady Miasta Zambrów odbytej w dniu 29 października 2024 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta pokój Nr 214 w godzinach:  

12:00 – 14:15. 

W sesji uczestniczyło 21 radnych (lista obecności dołączona do protokołu)  

Obecni: 

1. Leszek Chodkiewicz 

2. Mariusz Ziemowit Dąbrowski 

3. Dorota Gosk 

4. Ryszard Kaźmierczak 

5. Michał Klimowicz 

6. Piotr Kołomyjski 

7. Zbigniew Korzeniowski 

8. Tomasz Józef Kosek 

9. Kamil Kowalczyk 

10. Katarzyna Kulesza 

11. Zbigniew Kulesza 

12. Barbara Danuta Laszuk 

13. Dariusz Janusz Matynka 

14. Wojciech Mianowski 

15. Agnieszka Ogórkowska 

16. Jacek Olszewski 

17. Henryk Rykaczewski 

18. Dariusz Śledziewski 

19. Zbigniew Jan Średnicki 

20. Andrzej Jan Truchel 

21. Cezary Witkowski 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1) Burmistrz Miasta Zambrów     – p. Kazimierz Dąbrowski 

2) Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów   – p. Adam Libuda  

3) Skarbnik Miasta Zambrów     – p. Katarzyna Chilińska   

4) Sekretarz Miasta Zambrów     – p. Jolanta Gronostajska 

5) Radca Prawny        – p. Krzysztof Kapitan   

6) Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego            – p. Barbara Zawistowska 

7) Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  – p. Danuta Łapińska 

8) Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich    – p. Rafał Pomazański 

9) Kierownik USC       – p. Anna Stefańska 

10) Dyrektor MOK        – p. Marta Konopka  

11) Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej  – p. Andrzej Kalinowski 

12) Oficer prasowy Komendy Powiatowej Policji   – p. Marta Dmochowska 

13) Główna Księgowa      – p. Edyta Michałowska 

14) Mieszkańcy miasta 
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Porządek obrad: 
 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Analiza stanu bezpieczeństwa na terenie miasta Zambrów za 2023 r. w oparciu  

o informację:  

a. Prokuratury Rejonowej w Zambrowie; 

b. Komendy Powiatowej Policji w Zambrowie; 

c. Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zambrowie; 

d. Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Zambrowie. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi w roku 2024  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi; 

b) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2024 – 2030 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2030; 

d) odstąpienia od sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Zambrów dotyczącej obszaru położonego pomiędzy 

ulicami: Targową, Aleją Wojska Polskiego oraz południową granicą miasta 

Zambrów; 

e) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Zambrów dotyczącej obszaru położonego pomiędzy 

ulicami: Targową, Aleją Wojska Polskiego oraz południową granicą miasta 

Zambrów; 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;  

g) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;  

h) Programu współpracy Miasta Zambrów z organizacjami pozarządowymi na 2025 

rok;  

i) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek Miejski  

w Zambrowie;  

j) rozpatrzenie petycji. 

8. Program pracy Miejskiego Ośrodka Kultury w Zambrowie na sezon kulturalny 2024/2025. 

9. Informacja w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności 

oraz praca społecznie użyteczna. 

10. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu 

Rady Miasta Zambrów w 2024 r. 

11. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Miasta 

Zambrów w 2024 r. 

12. Wolne wnioski oraz sprawy różne.   

13. Zamknięcie obrad. 
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1. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił porządek obrad sesji. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski zwrócił się z prośbą o zdjęcie z porządku 

obrad punktu 7. d i e. Wyjaśnił, że powyższe projekty uchwał wymagają dyskusji oraz 

doprecyzowania. W związku z powyższym zaproponował, aby projekty uchwał stanęły 

ponownie na posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego w listopadzie. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil 

Kowalczyk poddał pod głosowanie porządku obrad sesji wraz ze zgłoszonym wnioskiem. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. Zdjęcie z porządku obrad punktu 7. d i e.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zapytał, czy są uwagi do 

protokołu obrad poprzedniej sesji. W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie protokół. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 
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Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski uzupełnił powyższą informację.  

 

Radny p. Michał Klimowicz w odniesieniu do pkt. 8 przedłożonej informacji, zwrócił się  

z prośbą o wskazanie jakie prace będą wykonane w ramach projektów. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że zostanie poprawiona 

wydajność energetyczna obiektu Szkoły Podstawowej nr 4 w Zambrowie poprzez docieplenie 

część budynku oraz kompleksowa termomodernizacja hali sportowej przy Szkole Podstawowej 

nr 5 w Zambrowie. 

Radny p. Michał Klimowicz w odniesieniu do pkt. 12 przedłożonej informacji zapytał, czy 

Starostwo Powiatowe w Zambrowie będzie partycypowało w kosztach budowy windy. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski wyjaśnił, że podczas termomodernizacji 

budynku zostanie wykonany dźwig towarowy. Poinformował, że Starostwo Powiatowe będzie 

również partycypowało w kosztach. 

 

Radna p. Dorota Gosk w odniesieniu do pkt. 21 przedłożonej informacji zapytała, czy prace 

zostaną wykonane w ramach gwarancji. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że podjęte zostaną 

działania, aby prace te wykonane zostały w ramach gwarancji. 

 

(informację dołączono do protokołu) 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki poinformował, że  

interpelację złożył Radny p. Jacek Olszewski w sprawie umieszczenia lustra drogowego na 

zbiegu ul. Przykoszarowej oraz ul. Aleja Wojska Polskiego. Poinformował, że odpowiedź 

została udzielona. Następnie odczytał udzieloną odpowiedź. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji. 
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6. Analiza stanu bezpieczeństwa na terenie miasta Zambrów za 2023 r. w oparciu o informację: 

 

a) Prokuratury Rejonowej w Zambrowie; 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk oznajmił, że informacja została 

przekazana. W przypadku pytań będą przekazane do Prokuratury Rejonowej w Zambrowie. 

 

Brak uwag. 

 

b) Komendy Powiatowej Policji w Zambrowie; 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk oznajmił, że informacja również 

została przekazana. Przypomniał, że na sali znajduje się przedstawiciel Komendy Powiatowej 

Policji w Zambrowie. 

 

Radna p. Barbara Laszuk zwróciła się z prośbą o przekazanie informacji oraz podjęcie działań, 

aby zapewnić bezpieczeństwo na ul. Białostockiej oraz ul. Wyszyńskiego. Zdaniem Radnej na 

tych ulicach wskazane są dodatkowe patrole. 

 

c) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zambrowie; 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk oznajmił, że informacja również 

została przekazana. Przypomniał, że na sali znajduje się Komendant Państwowej Powiatowej 

Straży Pożarnej  w Zambrowie. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zambrowie p. Andrzej Kalinowski 

poinformował, że w ubiegłym roku w mieście Zambrów było 34 pożary, miejscowych zagrożeń 

było 181 oraz 6 fałszywych alarmów. Komendant podkreślił istotną role jednostek OSP. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zwrócił uwagę na ciężką prace 

wykonywana przez strażaków.  

 

d) Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Zambrowie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk oznajmił, że informacja została 

przekazana. W przypadku pytań będą przekazane do Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej  

w Zambrowie. 

 

Brak uwag. 

 

(informacje zostały dołączone do protokołu) 
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7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi w roku 2024 z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 
 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska. 

Zwróciła się z prośbą o podjęcie powyższej uchwały w związku z koniecznością zabezpieczenia 

środków na funkcjonowanie systemu gospodarowania odpadami. Proponuje się zabezpieczenie 

kwoty na ten cel w wysokości 600.000,00 zł. Jednak wg szacunków na dzień dzisiejszy, ta 

kwota nie wystarczy na pokrycie kosztów do końca roku. Szacuje się, że potrzeby wyniosą ok 

1.200.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji p. Henryka Rykaczewskiego o opinię  

w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Henryk Rykaczewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi w roku 2024 z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka 

Ogórkowska, Henryk Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan 

Truchel, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Korzeniowski, Zbigniew Kulesza, Jacek Olszewski 

 
 

(uchwałę nr 25/V/2024 dołączono do protokołu) 

 

b) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 
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Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska. 

Poinformowała, że w dziale administracja publiczna wprowadzone zostały nowe zadanie 

inwestycyjne dotyczące zakupu nowego samochodu osobowego na potrzeby urzędu w kwocie 

200.000,00 zł w związku z awarią silnika obecnego samochodu oraz wysokim kosztem 

naprawy, który przewyższał by jego wartość. Ponadto w dziale oświata i wychowanie  

w związku z brakami środków finansowych, dokonano zmian zgodnie ze wnioskami 

dyrektorów poszczególnych szkół i przedszkoli. Skarbnik wskazała, że są to głównie 

zabezpieczenia środków finansowych na wynagrodzenia nauczycieli. Poinformowała, że plan 

dochodów budżetowych po dokonanych zmianach wynosi 139.207.232,45 zł, z tego: bieżące 

w wysokości 117.631.494,38 zł, majątkowe w wysokości 21.575.738,07 zł. Plan wydatków 

budżetowych po dokonanych zmianach wynosi 152.385.102,60 zł, z tego: bieżące w wysokości 

118.655.179,64 zł oraz majątkowe w wysokości 33.729.922,96 zł.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Radny p. Zbigniew Kulesza poinformował, że nie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

wysokości stawki opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek spowodowało potrzebę 

zabezpieczenia środków na bilansowanie się systemu gospodarowania odpadami komunalnymi  

w kwocie 600.000,00 zł. 

 

Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska poinformowała, że na kolejnej sesji zostanie 

przedstawiony projekt uchwały określający stawkę za odpady komunalne, która pozwoli 

zrównoważyć budżet. 

 

Radna p. Dorota Gosk poinformowała, że była przeciwna podwyższaniu stawki za opady 

komunalne, ponieważ nie powinno się obciążać mieszkańców za zaplanowany budżet  

z deficytem. 
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Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska wyjaśniła, że nie był zaplanowany budżet  

z deficytem. Oznajmiła, że obecnie jest potrzeba dołożenia do budżetu. 

 

Radna p. Dorota Gosk zapytała, z czego wynikał ten deficyt. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że z roku na rok coraz 

ciężej jest zbilansować system. Wzrasta ilość produkowanych odpadów przez mieszkańców. 

Poinformował, że 31 października br. jest rozstrzygnięcie przetargu na odbiór i gospodarowanie 

odpadów komunalnych. Na sesję listopadową zostaną przygotowane stosowne projekty 

uchwał.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki poinformował, że w dniu 

wczorajszym uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetowej, na którym Burmistrz 

przedstawił opis przedmiotu zamówienia dot. planowanego zakupu samochodu służbowego. 

Wskazał, że nie wszystko zostało przedstawione. Zdaniem Wiceprzewodniczącego Rady  

w związku z wymaganiami zawartymi w opisie zamówienia koszt zakupu powyższego auta 

będzie przekraczał zaplanowaną kwotę w budżecie. Zapytał jakie są konsekwencje nie podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie dla nauczycieli oraz czy nauczyciele mają mieć 

wyrównane wynagrodzenie za październik. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że w dniu 8 października 

br. podczas wyjazdu służbowego do Krakowa samochód służbowy uległ awarii. Została 

ściągnięta laweta, samochód odprowadzono do warsztatu samochodowego, stwierdzono, że jest 

awaria silnika. Następnie zwrócono się do Autoryzowanego Serwisu Skody w Białymstoku  

w celu oszacowania naprawy silnika. Burmistrz poinformował, że wpłynęła odpowiedź, że 

naprawa oraz nowy silnik to koszt w wysokości 58.790,69 zł. Okres oczekiwania na naprawę 

to 60 dni. Ponadto poinformował, że w ostatnich latach trzeba było dokładać do auta. Samochód 

służył 12 lat i ma przebieg 225 258 km. Koszt wynajmu auta wg zebranych ofert wynosi 130,00 

– 140,00 zł za dzień. W związku z powyższym podjęta została decyzja o zakupie nowego 

samochodu służbowego. W dniu 28 listopada br. został ogłoszony przetarg na zakup 

samochodu. Następnie Burmistrz przedstawił opis przedmiotu zamówienia. Wskazał, że  

w przypadku nie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta nauczyciele nie 

otrzymają wynagrodzeń, zaś deficyt w systemie gospodarowania odpadami komunalnymi nie 

zostanie pokryty. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki zwrócił się z prośbą  

o przerwę w obradach sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk wznowił obrady. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

(uchwałę nr 26/V/2024 dołączono do protokołu) 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2024 – 2030 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2030; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska. 

Poinformowała, że zmiana wieloletniej Prognozy Finansowej wynika ze zmian w budżecie 

miasta. Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: rozbudowa Miejskiego 

Ośrodka Kultury w Zambrowie – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje zmniejszenie łącznych 

nakładów na realizację zadania oraz budowa drogi dla rowerów i drogi dla pieszych wzdłuż  

ul. Białostockiej w Zambrowie - zmiana w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: zmniejszenie limitu 

wydatków na realizację zadania w roku budżetowym, zaś zwiększenie limitu wydatków na 

realizację zadania w roku 2025. Ponadto zaistniała koniczność zabezpieczenia środków 

finansowych na wynagrodzenia dla nauczycieli.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2024 – 2030 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2030;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

(uchwałę nr 27/V/2024 dołączono do protokołu) 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że dokona omówienia dwóch projektów uchwał jednocześnie, ponieważ są 

powiązane. Wskazał, że we wrześniu Ministerstwo Finansów obwieszcza górne stawki podatku 

od nieruchomości, opłat lokalnych oraz środków transportowych. Poinformował, że stawki 

podatku obowiązujące w mieście odbiegają od stawek ministerialnych. Ostatnia podwyżka 

podatku była w 2022 r. w wysokości 5%. Przewidywana podwyżka w stosunku do obecnie 

obowiązującej stawki z 2023 roku wynosi 10%. Przedstawił propozycje zmiany stawek podatku 

od nieruchomości, które obowiązywałyby na terenie Miasta Zambrów od gruntów: związanych 

z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania  

w ewidencji gruntów i budynków – 1,01 zł od 1 m2 powierzchni, pod wodami 

powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynących jezior i zbiorników 

sztucznych – 6,37 zł od 1 ha powierzchni, pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie 

odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego 

– 0,56 zł od 1 m2 powierzchni. Propozycje stawki podatku od nieruchomości obowiązujące na 

terenie Miasta Zambrów od budynków lub ich części: mieszkalnych – 0,92 zł od 1 m2 

powierzchni użytkowej (podwyżka 0,8 zł/m2), związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie 
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działalności gospodarczej – 25,27 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej (podwyżka 2,30 zł/m2), 

zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 

materiałem siewnym – 12,38 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej (podwyżka 1,13 zł/m2), 

związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności 

leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 5,40 zł od 1 m2 powierzchni 

użytkowej, pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 8,93 zł od 1 m2 powierzchni 

użytkowej. Następnie Burmistrz przedstawił propozycje zmiany stawki podatku od środków 

transportowych, które obowiązywałyby na terenie Miasta Zambrów: od samochodu 

ciężarowego o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 tony do 5,5 tony włącznie – 647,00 

zł (stawka Ministerstwa Finansów 1.204.00 zł), powyżej 5,5 tony do 9 ton włącznie – 1.075,00 

zł (stawka Ministerstwa Finansów 2.009,00. zł), powyżej 9 ton i poniżej 12 ton – 1.294,00 zł 

(stawka Ministerstwa Finansów 2.411,00 zł).  

Radny p. Zbigniew Korzeniowski poinformował, że odbyło się spotkanie przedstawicieli 

wszystkich klubów obecnej Rady Miasta Zambrów w sprawie podatków lokalnych. Padła 

propozycja, aby w przypadku podatku od nieruchomości ustalony został pułap procentowy  

w stosunku do stawek Ministra Finansów. Pozwoliłoby to na wypracowanie mechanizmu, 

zgodnie z którym ustalane by były stawki podatku podczas obecnej kadencji. 

Radny p. Ryszard Kaźmierczak zaproponował, aby na przestrzeni lat stawki podatku w mieście 

były wyższe o 0,5% od ogłaszanych przez Ministerstwo Finansów. Proponowany sposób 

naliczania stawek  podatku zmniejszy rozbieżności miedzy stawkami lokalnymi, a ogłaszanymi 

przez Ministerstwo Finansów. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski wskazał, że są to słuszne stanowiska 

radnych. Zaproponował, że w miesiącu wrześniu 2025 r. zostanie zorganizowane spotkanie 

mające na celu wypracowanie kierunku działania w odniesieniu do przyszłych stawek podatku. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego p. Henryka Rykaczewskiego o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Henryk Rykaczewski poinformował, że Komisja negatywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Kultury i Oświaty p. Leszka Chodkiewicza o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusza Śledziewskiego  

o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Dariusz Śledziewski, Cezary Witkowski 

PRZECIW (2) 

Henryk Rykaczewski, Zbigniew Jan Średnicki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Mianowski, Andrzej Jan Truchel 

 

 

(uchwałę nr 28/V/2024 dołączono do protokołu) 
 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego p. Henryka Rykaczewskiego o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Henryk Rykaczewski poinformował, że Komisja negatywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Kultury i Oświaty p. Leszka Chodkiewicza o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusza Śledziewskiego  

o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, 

Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, 

Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Dariusz Śledziewski, Cezary Witkowski 

PRZECIW (3) 

Wojciech Mianowski, Henryk Rykaczewski, Zbigniew Jan Średnicki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamil Kowalczyk, Andrzej Jan Truchel 
 

(uchwałę nr 29/V/2024 dołączono do protokołu) 

 

f) Programu współpracy Miasta Zambrów z organizacjami pozarządowymi na 2025 rok; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta p. Kazimierz Dąbrowski. Poinformował, 

że zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie został przygotowany 

program współpracy Miasta Zambrów z organizacjami pozarządowymi na przyszły rok. 

Zostały przeprowadzone konsultacje, zgodnie z zasadami określonymi w uchwale Rady Miasta 
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Zambrów z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi  

i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, projektów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 

statutowej tych organizacji, poprzez zamieszczenie Programu na okres 14 dni w Biuletynie 

Informacji Publicznej, na stronie internetowej urzędu oraz tablicy ogłoszeń. Program został 

również wysłany do organizacji pozarządowych, z którymi miasto Zambrów prowadzi bieżącą 

współpracę. Oznajmił, że nie wpłynęła żadna uwaga. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Kultury i Oświaty p. Leszka Chodkiewicza o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Radna p. Barbara Laszuk oznajmiła, że planuje się przekazać środki finansowe w wysokości 

183.000,00 zł na realizację zadań publicznych. Zdaniem Radnej biorąc pod uwagę przyszły 

budżet miasta kwota ta powinna zostać zmniejszona.  

 

Burmistrz Miasta p. Kazimierz Dąbrowski wskazał, że środki przekazywane dla organizacji nie 

są wygórowane. Przypomniał, że organizacje działają na rzecz mieszkańców miasta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Programu współpracy Miasta Zambrów z organizacjami pozarządowymi na 2025 rok;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Dariusz Janusz Matynka, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Cezary 

Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Henryk Rykaczewski, Andrzej Jan Truchel 

 

                                         (uchwałę nr 30/V/2024 dołączono do protokołu) 
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g) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek Miejski  

w Zambrowie; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że powyższy projekt uchwały został przygotowany na wniosek Dyrektor Żłobka 

Miejskiego p. Elżbiety Perkowskiej. W związku z świadczeniem aktywnie w żłobku, który 

przysługuje na każde dziecko uczęszczające do żłobka w kwocie 1500,00 zł przygotowany 

został projekt uchwały mający na celu nie pomniejszanie kwoty za nieobecność dziecka.  

W przypadku nieobecności dziecka w żłobku będzie odliczana jedynie kwota za wyżywienie. 

Dzięki takim zapisom w uchwale środki finansowe zostaną zatrzymane w budżecie Żłobka.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusza Śledziewskiego  

o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Żłobek Miejski  

w Zambrowie;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

(uchwałę nr 31/V/2024 dołączono do protokołu) 

 

h) rozpatrzenie petycji. 

Przewodnicząca Komisji p. Barbara Laszuk poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji po zapoznaniu się z petycją zaopiniowała petycję jako niezasadną. Komisja nie 
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podziela obaw wnioskodawcy, co do rosnącego zagrożenia ze strony masowej, 

niekontrolowanej imigracji. W petycji brak danych, które potwierdzałyby zagrożenie i jego 

wzrost. Komisja nie posiada również wiedzy na temat potrzeby tworzenia na terenie miasta 

ośrodków dla imigrantów. W związku z powyższym w obecnej sytuacji zdaniem Komisji nie 

ma potrzeby podejmowania przez Wysoką Radę uchwały kierunkowej zobowiązującej 

samorządową władzę wykonawczą do podejmowania prawnych metod, aby nie dopuścić do 

tworzenia na terenie miasta ośrodków dla imigrantów nielegalnie przekraczających granicę  

i wynikających z tego skutków.  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek 

Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan 

Truchel, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 32/V/2024 dołączono do protokołu) 

 

8. Program pracy Miejskiego Ośrodka Kultury w Zambrowie na sezon kulturalny 2024/2025. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor MOK p. Marta Konopka. Zwróciła uwagę na 

szeroki zakres działalności Miejskiego Ośrodka Kultury w Zambrowie. Następnie 

podziękowała radnym za współpracę. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że powyższym 

programem zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Kultury i Oświaty p. Leszka Chodkiewicza o opinię w sprawie 

programu pracy MOK.  

Przewodniczący Komisji p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy program. 
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Radny p. Andrzej Truchel zwrócił się z prośbą o zwiększenie dofinansowania na Regionalną 

Izbę Historyczną. Radny poinformował, że eksponaty leżą na podłodze. Wskazał, że należy 

zakupić regały. 

 

Dyrektor MOK p. Marta Konopka odpowiedziała, że w budżecie na 2025 r. zaplanowano zakup 

witryn na eksponaty. Dyrektor wskazała, że jeżeli zostaną zwiększone środki z budżetu dla 

MOKu, zostaną również zwiększone środki dla RIH.  

 

Radna p. Barbara Laszuk wskazała, że Miejski Ośrodek Kultury prowadzi szeroki zakres 

działalności, każdy mieszkaniec bez względu na wiek może znaleźć zajęcia dla siebie. 

Podziękowała Dyrektor za przywrócenie Akademii Nowoczesnej Kobiety. 

 

(informację dołączono do protokołu) 

 

9. Informacja w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności 

oraz praca społecznie użyteczna. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski przedstawił powyższą informację. 

 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia sesji.  

 

(informację dołączono do protokołu) 

 

10. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu 

Rady Miasta Zambrów w 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że zgodnie z art. 

24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, wszyscy radni Miasta 

Zambrów, którzy zobowiązani byli do złożenia Przewodniczącemu Rady Miasta Zambrów 2 

egzemplarzy oświadczeń majątkowych łącznie z kopią zeznania podatkowego PIT za rok wg 

stanu na 31 grudnia 2023 r. oraz oświadczeń na 2 miesiące przed upływem kadencji - wywiązali 

się z tego obowiązku w. ustawowym terminie. Analiza złożonych oświadczeń nie wykazała 

istotnych nieprawidłowości. Ponadto poinformował, że Do dnia dzisiejszego do Urzędu Miasta 

Zambrów nie wpłynęło pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Zambrowie dotyczące 

wyników analizy powyższych oświadczeń majątkowych. 
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W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia sesji.  

 

(informację dołączono do protokołu) 

 

11. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Miasta 

Zambrów w 2024 r. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że wszystkie osoby które 

zgodnie z art. 24h ust. l o samorządzie gminnym były zobowiązane do złożenia Burmistrzowi 

Miasta Zambrów oświadczeń majątkowych za 2023 rok wywiązały się z tego obowiązku  

w ustawowym terminie, tj. do dnia 30 kwietnia 2024 roku. 

 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia sesji.  

 

(informację dołączono do protokołu) 

 

12. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 

 

Radna p. Barbara Laszuk przypomniała, że wnioskowała o wyremontowanie odcinka chodnika 

na ul. Białostockiej jednak nadal nie został naprawiony.  

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że naprawy wykonywane 

są zgodnie z hierarchią potrzeb. Zapewnił, że chodnik ten zostanie naprawiony w listopadzie. 

 

Radny p. Zbigniew Korzeniowski poinformował, że zostały podjęte czynności w celu 

naprawienia powyższego odcinka chodnika. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że w aplikacji 

eSesja zostanie umieszczone pismo radnego Powiatu Zambrowskiego w sprawie ronda przy  

ul. Białostockiej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił harmonogram pracy 

Rady Miasta Zambrów w listopadzie br. 

 

13. Zamknięcie obrad. 
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W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk podziękował wszystkim za przybycie i udział  

w obradach, następnie zamknął V sesję Rady Miasta Zambrów. 

Na tym obrady V sesji zostały zakończone. 

Przewodniczący  

Rady Miasta Zambrów 

Kamil Kowalczyk 

Przygotował(a): Karolina Kulesza 

 

Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 


